
Zápis z jednání Komise PZMČ a MA21, 11.12. 2017, 17:00 – 18:00  

 

Přítomni:  K. Klímová, H. Moravcová, B. Stýblová, R. Stára 

Tajemník: L. Tomsová 

Omluveni: O. Hrubeš , I.Juklová 

Hosté: P. Uzel,  

Bylo konstatováno, že komise je usnášení schopná. 

 

1. V úvodu jednání byla diskutována situace možnosti umístění mobilních veřejných WC po 
MČ. Pan Stára upozornil zejména na špatnou hygienickou situaci v okolí prodejny naproti 
kapličce ve Svépravicích (Šanovská ul.). Přítomnými byla diskutována potřeba vyšší kontroly 
MP v těchto místech. 

2. Koordinátorka Tomsová představila zpracované hodnocení plnění plánu zlepšování 
procesu MA21 za rok 2017 a plán zlepšování procesu MA21 na rok 2018. Paní starostka 
doplnila, že mimo jmenované aktivity je připravována ve spolupráci s MČ Praha 7 možnost 
realizace podnikatelského inkubátoru. Oba materiály budou paní starostkou předloženy RMČ 
ke schválení a ZMČ pro informaci 

3. Paní starostkou byla otevřena diskuse k SOKP v souvislosti s pořadem Nedej se. Diskusí 
přítomných se došlo k závěru, že je potřeba svolat společnou diskusi na toto téma se 
zástupci všech zainteresovaných aktivních skupin a jednotlivců z Horních Počernic za 
přítomnosti nezávislého odborníka schopného seznámit se skutečným stavem a možnostmi 
pro MČ. S cílem za přítomnosti a pomoci mediátora diskuse dojít ke společným závěrům a 
postupům, jak bude dále MČ v tomto směru jednotně postupovat. 

4. K.Klímová informovala přítomné o připravovaném projektu MHMP  Udržitelná 
doprava(udržitelná mobilita) do kterého by se MČ mohla jako jedna z pilotních MČ zapojit. 

 

Termíny jednání komise 23.1., 13.2., 5.3., 17.4., 22.5., 12.6. 2018 od 17:00 v kanceláři paní 
starostky 

 

Zapsala: L.Tomsová  

Ověřila: K.Klímová 

 

 


